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Rada Miejska w Strykowie 

Radni - Sesja  

 

Protokół nr XL/2021 

z XL sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 września 2021. 
 

Obrady rozpoczęto 30 września 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:28 tego samego 

dnia. 

 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/18908/xl-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-30-wrzesnia-2021-r-o-godz-1000.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

 

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Adam Piestrzeniewicz 

11. Tadeusz Rosiński 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

 W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa  

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/18908/xl-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-30-wrzesnia-2021-r-o-godz-1000.htm
https://esesja.tv/transmisja/18908/xl-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-30-wrzesnia-2021-r-o-godz-1000.htm
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Ad. pkt 1. Otwarcie obrad XL sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Paweł Kasica. 

Powitał wszystkich radnych i Pana Burmistrza Strykowa wraz ze współpracownikami, 

Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Strykowa, wszystkich mieszkańców 

Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję XL sesji.  

Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, 

w programie e-Sesja kworum potwierdziło 14 radnych, co stanowi kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 

Ad. pkt 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie obowiązki sekretarza powierzył 

wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie Łukaszowi Orłowskiemu. 

 

 

Ad. pkt 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XL sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków (XL_377_2021). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Stryków na lata 2020 -2023 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2027" (XL_378_2021). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2021 rok (XL_379_2021). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XL_380_2021). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa 

(XL_381_2021). 

10. Zatwierdzenie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 20 maja 2021 r.  

11. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 czerwca 2021 r.  

12. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

16. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad, nikt się nie zgłosił.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał 

i Wniosków na XL sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radna Anna Ślęzak,  

2) Radny Tadeusz Rosiński, 

3) Radny Damian Perek. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Tadeusz Rosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XL_377_2021). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków (XL_377_2021).  
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Uchwała nr XL/377/2021 została podjęta. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Tadeusz Rosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu ochrony środowiska 

dla Gminy Stryków na lata 2020 -2023 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2027" 

(XL_378_2021). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji infrastruktury. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XL/378/2021 została podjęta. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Gminy Stryków 

na lata 2020 -2023 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2027" (XL_378_2021). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Tadeusz Rosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 

Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Stryków na 2021 rok (XL_379_2021). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Burmistrz zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały.  
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Pani Skarbnik Iwona Stańczyk przedstawiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej:  

dochody - zwiększenie o kwotę 37.148 zł: 

- wpływy z tytułu części oświatowej subwencji ogólnej w związku z uruchomieniem rezerwy 

z tytułu finansowania zajęć wspomagających uczniów w opiekowaniu i utrwalaniu widomości 

i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych – 36.120zł,  

- środki z UW na organizację transportu osób mających trudność w samodzielnym dotarciu 

do punktów szczepień oraz funkcjonowanie informacji o szczepieniach (do wysokości 

otrzymanych środków) – 1.028zł.  

wydatki – zmniejszenie o kwotę 213.459zł: 

zmniejszenia – 263.459zł:  

- oszczędności powstałe na utrzymaniu dróg gminnych – 257.759zł (oszczędności z tytułu 

przekazania części zadań JRP oraz ubezpieczenia dróg), 

- środki zabezpieczone na ostateczne rozliczenie przedsięwzięcia „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej” – 5.700zł;  

zwiększenia – 50.000 zł:  

- odprowadzenie wód opadowych i roztopowych z terenu gminy realizowane przez ZGKiM 

w Strykowie – 50.000zł.  

Ponadto dokonano aktualizacji Funduszu Sołeckiego dwóch kolejnych sołectw:  

- Gozdów,  

- Rokitnica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają pytania 

do ww. autopoprawki, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał 

pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa autopoprawkę. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Uchwała nr XL/379/2021 wraz z autopoprawką została podjęta. Projekt uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2021 rok (XL_379_2021) wraz z autopoprawką. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 

Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XL_380_2021). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Burmistrz zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały.  

Pani Skarbnik Iwona Stańczyk omówiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają pytania 

do ww. autopoprawki, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał 

pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa autopoprawkę. 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia autopoprawki Burmistrza Strykowa dotyczącej:  

Dokonano aktualizacji załącznika nr 1 i nr 3 objaśnienia, w związku z dokonaniem zmian 

wprowadzonych autopoprawką do budżetu.  

W załączniku nr 2:  

- przeniesiono realizację przedsięwzięcia pn. „Modernizacja Szkoły Podstawowej Nr 1 

w Strykowie na rok 2022 i zabezpieczono na ten cel kwotę 300.000zł,  

- skorygowano przedsięwzięcie pn. „Budowa świetlicy wiejskiej – Anielin Swędowski” 

o kwotę 20.000zł (środki z Funduszu sołeckiego),  

- skorygowano przedsięwzięcie pn. „Budowa budynku wielofunkcyjnego w Lipce” o kwotę 

24.000zł (środki z Funduszu sołeckiego). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Uchwała nr XL_380_2021 wraz z autopoprawką została podjęta. Projekt uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XL_380_2021) wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Strykowa (XL_381_2021). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że skarga była 

rozpatrywana na posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Pan Burmistrz przedłożył 

komisji wyjaśnienia i komisja zaproponowała uchwałę, którą radni otrzymali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. 

Uchwała nr XL/381/2021 została podjęta. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa 

(XL_381_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 
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Ad. pkt 10. Zatwierdzenie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 20 maja 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono, zapytał czy są uwagi do treści protokołu. Uwag i wpisów 

do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

20 maja 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 11. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28 czerwca 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono, zapytał czy są uwagi do treści protokołu. Uwag i wpisów 

do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 czerwca 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 12. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa złożył sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Poinformował, że w ostatnim czasie zostały uchwalone plany zagospodarowania 

przestrzennego:   

• dla części obszaru miasta Strykowa- część A, 

• Gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice, 
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• Gminy Stryków na obszarze wsi Bratoszewice i Wola Błędowa. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa składając sprawozdanie mówił o: 

• Dniach Strykowa,  

• Dożynkach w Bratoszewicach wraz z Targami Agro-Bratoszewice wspólnie 

zorganizowanymi z Łódzkim Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego w Bratoszewicach. 

Burmistrz uczestniczył w uroczystościach patriotycznych m. in.: 

• Rocznicy Bitwy nad Bzurą, 

• Rocznicy posadzenia Dębów Katyńskich, 

• Rocznicy Napaści ZSRR na Polskę. 

Burmistrz mówił także o: 

• spotkaniach z inwestorami, którzy chcą inwestować na terenie Gminy Stryków,  

• inwestycjach rozpoczętych i zakończonych na terenie Gminy Stryków m. in. 

(oświetlenie boiska przy ul. Brzezińskiej, budowa ul. Akacjowej i ul. Słonecznej, 

budowa drogi w Dobra Nowiny), 

• budowie gazociągu na terenie Gminy Stryków, 

• zawarcie porozumienia z właścicielem terenu w Bratoszewicach dotyczącego 

pięcioletniego funkcjonowania szkoły średniej, na dotychczasowych warunkach. 

 

Ad. pkt 13. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że: 

• brał udział w posiedzeniach merytorycznych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie, 

• w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej, 

• uczestniczył w uroczystościach patriotycznych. 
 

Sprawozdania z działalności między sesjami złożyli: 

• Przewodniczący Komisji budżetu, 

• Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji, 

• Przewodniczący Komisji rewizyjnej, 

• Przewodniczący Komisji infrastruktury. 
 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Stwierdził, że w posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, co stanowi 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 14. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica otworzył dyskusję w sprawach 

różnych. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Osiedla Wschód Bogdan Walczak mówili m. in. o: 

• niewłaściwym użytkowaniu tablicy ogłoszeń, 

• nadmiernej prędkości samochodów przejeżdżających przez miasto, 

• bezpieczeństwie jazdy, 

• hałasie od autostrady, osłonach dźwiękochłonnych, 
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• spływających do zalewu z autostrady zanieczyszczeniach, 

• złym stanie technicznym chodnika przy ulicy Warszawskiej, 

• oświetleniu na odcinku: zjazd do Tulipan Park od ulicy Cegielnianej. 

 

 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa udzielił odpowiedzi: 

• na Komisji infrastruktury został przyjęty wniosek dotyczący zaproszenia na sesję Rady 

Miejskiej w Strykowie przedstawicieli ITD, Policji, Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad. 

• będziemy wnioskować o uzupełnienie roślinności wzdłuż autostrady 

• zarządzająca autostradą Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, od blisko 

roku nie ma pozwolenia wodno-prawnego na odprowadzanie wód opadowych do rzeki 

Moszczenicy. Olej z samochodu czy płyn eksploatacyjny, które pochodzą bezpośrednio 

z autostrady powinny być zneutralizowane. Zwrócimy się do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad oraz do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska z 

prośbą o zajęcie się tą sprawą. 

• spotkanie z odpowiednimi służbami jest jak najbardziej potrzebne w celu zwiększenia 

kontroli prędkości oraz bezpieczeństwa. 

 

Głos zabrał radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że Rada Miejska w Strykowie kilkukrotnie 

zapraszała przedstawicieli Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z Łodzi, 

jednakże nie przyniosło to żadnych rezultatów.  Zdaniem radnego na sesję powinni zostać 

zaproszeni przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z Warszawy. 

 

Radny Tadeusz Rosiński złożył wniosek o treści: Upoważnić Burmistrza Strykowa do podjęcia 

rozmów z Wojskami Obrony Terytorialnej o nawiązaniu współpracy oraz możliwości 

przekazania działek „po byłej żwirowni w Wyskokach” na potrzeby szkoleniowe wojska oraz 

klas mundurowych z Zespołu Szkół nr 1 w Bratoszewicach.  

 

Radny Andrzej Janeczko mówił o złym stanie technicznym mostu na rzece Moszczenicy 

w Cesarce oraz o gałęziach drzew wrastających w linie energetyczne. 

 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że jest zawarta umowa na wykonanie 

remontu mostu w Cesarce. Kierowcy będą korzystać z mostu spełniającego normy 

bezpieczeństwa do momentu budowy nowego mostu o konstrukcji żelbetowej. 

Odnośnie drzew, Burmistrz Strykowa powiedział, że właściciele nieruchomości, na której rosną 

drzewa powinni przycinać gałęzie, żeby nie wrastały w linie energetyczne. Drzewa rosnące 

w pasie drogowym w miarę możliwości zostaną przycięte. 

 

Radna Anna Ślęzak poinformowała o przejazdach samochodów ciężarowych drogami 

gminnymi, wokół osiedla w Niesułkowie, które niszczą jezdnię. Prosiła o podjęcie działań, 

które ograniczą wjazd samochodów ciężarowych na tym terenie. 

 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zostały już podjęte działania 

w celu rozwiązania ww. problemu. 

 

Radny Damian Perek złożył wniosek o treści: Upoważnić Burmistrza do wystąpienia z pismem 

do ITD o zainstalowanie fotoradarów na terenie Gminy Stryków w miejscach wskazanych 

przez Burmistrza. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica powiedział, że na sesję Rady 

Miejskiej w Strykowie zostaną zaproszeni przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad- oddział Łódź, przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad- oddział Warszawa oraz Minister Infrastruktury. Jednym z tematów posiedzenia, 

który powinien zostać poruszony jest budowa w przyszłości wjazdu, skrzyżowania 

na autostradzie A1 w Woli Błędowej. Skutkiem tej inwestycji byłby płynniejszy ruch na terenie 

Miasta i Gminy Stryków.  

 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił odnośnie przekazania działek po byłej żwirowni 

w miejscowości Wyskoki na potrzeby szkoleniowe wojska, że nie jest przeciwny tej 

organizacji, ale uważa, że ten teren nie jest odpowiedni do takich działań. Radny po raz kolejny 

przypomniał o złym stanie technicznym słupów energetycznych. 

 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że na bieżąco zgłaszamy zły stan 

techniczny słupów energetycznych do PGE. 

 

Radny Łukasz Orłowski złożył wniosek o treści: Wyłączyć transmisję on-line Komisji Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa powiedział, że transmisje Komisji Rady Miejskiej 

w Strykowie powinny zostać transmitowane i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz na stronie gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica mówił, że został złożony wniosek 

i w głosowaniu radni zdecydują, jaka będzie forma posiedzeń Komisji Rady Miejskiej 

w Strykowie. 

 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa poinformował, że został wydany wyrok w Sądzie 

Apelacyjnym i Gmina Stryków ma obowiązek zapłacić dawnej spółce Remedium 

odszkodowanie w związku z tym, że w 2013 roku otrzymali wypowiedzenie najmu lokalu. 

 

 

Ad. pkt 15. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zaproponował sprawdzenie 

Kworum. Na podstawie odnotowanego kworum w programie e-Sesja, Przewodniczący 

stwierdził, że obrady są prawomocne. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił 

Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 30 września 2021 roku w składzie: 

Anna Ślęzak, Tadeusz Rosiński, Damian Perek przyjęła następujące wnioski: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek nr 1: „Upoważnić Burmistrza Strykowa do podjęcia rozmów z Wojskami Obrony 

Terytorialnej o nawiązaniu współpracy oraz możliwości przekazania działek „po byłej 

żwirowni w Wyskokach” na potrzeby szkoleniowe wojska oraz klas mundurowych 

z Zespołu Szkół nr 1 w Bratoszewicach.  

Wnioskodawca: Tadeusz Rosiński. 

Wniosek został przyjęty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



12 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

PRZECIW (1) 

Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Łukasz Orłowski, Damian Perek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Piestrzeniewicz, Mateusz Słojewski 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek nr 2. Wyłączyć transmisję on-line Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Wnioskodawca: Łukasz Orłowski 

Wniosek został przyjęty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, Anna Ślęzak 

PRZECIW (3) 

Damian Perek, Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko 

NIEOBECNI (2) 

Adam Piestrzeniewicz, Mateusz Słojewski 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek nr 3. Upoważnić Burmistrza do wystąpienia z pismem do ITD o zainstalowanie 

fotoradarów na terenie Gminy Stryków w miejscach wskazanych przez Burmistrza. 

Wnioskodawca: Damian Perek 

Wniosek został przyjęty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty 

Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

PRZECIW (1) 

Marek Gierat 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tadeusz Rosiński, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Adam Piestrzeniewicz, Mateusz Słojewski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Adam Piestrzeniewicz, Mateusz Słojewski 

 

 

 

Ad. pkt 16. Zamknięcie obrad. 

 

O godzinie 12:28 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po wyczerpaniu 

przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XL sesji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

                  Paweł Kasica 

  
Protokołowała:  

A. Jóźwiak  

  


